

## Mastercard Principal Membership

### Headlines:

- **iSignthis eMoney Ltd, a subsidiary of the leading RegTech payment and identity verification provider iSignthis Ltd, is now a Principal Member of Mastercard Worldwide, one of the major card schemes.**
- **Major card scheme principal membership compliments Paydentity RegTech offerings**

**Waterloo, 31<sup>st</sup> July 2017** – Australian Securities and Frankfurt Stock Exchange listed iSignthis Ltd (ASX : ISX) (FRA : TA8) is pleased to announce that its subsidiary iSignthis eMoney Ltd (“ISXPay”), is now a Principal Member of Mastercard Worldwide<sup>1</sup>.

This agreement further bolsters the Company’s product offerings and payment capabilities. Principal Membership allows iSignthis eMoney Ltd direct access to card acquiring, card issuing and other specialized products, including Mastercard API’s.

iSignthis eMoney Ltd (“ISXPay”) will be operating under its own eMoney Monetary Financial Institution license to directly contract European merchants. It will offer merchants the end to end Paydentity™ service, including identity verification, authentication together with the strength and assurance of the Worldline [Euronext: WLN] card acquiring services delivered via ISXPay, in addition to the full range of Mastercard products as soon as they are available.

ISXPay services include JCB card acceptance, and alternative payment methods such as Yeepay, Sofort and others within Europe. iSignthis will also offer its Australian and New Zealand ISXPay card acquiring services to its multinational merchants via its agreement with the National Australian Bank (ASX : NAB).

### **About iSignthis Ltd (ASX : ISX / FRA : TA8)**

Australian Securities and Frankfurt Stock Exchange listed iSignthis Ltd (ASX : ISX / FRA : TA8) is the global leader in remote identity verification, payment authentication and payment processing to meet AML/CFT requirements. iSignthis provides an end-to-end on-boarding service for merchants, with a unified payment and identity service via our Paydentity™ and ISXPay® solutions.

By converging payments and identity, iSignthis delivers regulatory compliance to an enhanced customer due diligence standard, offering global reach to any of the world’s 3.5Bn ‘bank verified’ card or account holders, that can be remotely on-boarded to regulated merchants in as little as 3 to 5 minutes.

iSignthis Paydentity service is the trusted back office solution for regulated entities, allowing merchants to stay ahead of the regulatory curve, and focus on growing their core business.

iSignthis, trading as ISXPay®, is an EEA authorised eMoney Monetary Financial Institution, offering card acquiring and payment services in the EEA, Australia and New Zealand.



Read more about the company at our website [www.isignthis.com](http://www.isignthis.com).

For more information, please contact:

**Media:** [contact@isignthis.com](mailto:contact@isignthis.com)

**Investor Relations,** Chris Northwood, Activ8Capital, +61458 809 177, [cnorthwood@activ8capital.com.au](mailto:cnorthwood@activ8capital.com.au)

<sup>1</sup> [http://www.mastercard.com/how\\_to\\_guide/introduction.html](http://www.mastercard.com/how_to_guide/introduction.html) & <http://www.mastercard.com/global/index.html?Country=Cyprus>

## ISXPay wird Mastercard Mitglied

- **iSignthis eMoney Ltd, eine Tochtergesellschaft des führenden RegTech-Payment- und Identitätsverifikationsdienstleisters iSignthis Ltd, ist nun ein Principal Member von Mastercard Worldwide**
- **Principal Membership ergänzt iSignthis Paydentity RegTech Services**


**Waterloo, 31. Juli 2017** - Die an der Australischen und Frankfurter Wertpapierbörse notierte iSignthis Ltd (ASX : ISX) (FRA : TA8) freut sich bekanntgeben zu können, dass ihre Tochtergesellschaft iSignthis eMoney Ltd ("ISXPay") nun ein Principal Member von Mastercard Worldwide ist<sup>2</sup>.

Diese Vereinbarung ergänzt das Produktangebot des Unternehmens. Die Principal Membership erlaubt iSignthis eMoney Ltd direkten Zugang zu Karten Acquiring, Karten Issuing und andere spezialisierte Produkte, einschließlich Mastercard API's.

iSignthis eMoney Ltd ("ISXPay") als lizenziertes E-Money Institut wird Kartenakzeptanzverträge mit europäischen Händlern abschließen und den Händlern die Möglichkeit geben, den Paydentity™ Service, einschließlich der Identitätsverifikation und Authentifizierung über die Partnerschaft mit Wordline [Euronext: WLN] oder nach vollständiger Integration mit Mastercard direkt zur Verfügung zu stellen.

Zu den ISXPay Dienstleistungen zählen desweiteren die JCB-Kartenakzeptanz sowie alternative Zahlungsmethoden wie Yeepay, Sofort und andere innerhalb Europas. iSignthis kann desweiteren über die National Australian Bank (ASX : NAB) auch australischen und neuseeländischen Merchants ISXPay Services anbieten.

### Über iSignthis Ltd (ASX: ISX / FRA: TA8)

iSignthis Ltd wird an der Australischen und Frankfurter Wertpapierbörse (ASX:ISX)  (FRA:TA8) gehandelt. Das Unternehmen gilt als weltweit führender Anbieter für ortsunabhängige Identitätsverifizierung, Payment Authentifizierung und Processing, welche die AML/CFT Anforderungen erfüllt. iSignthis bietet einen End-to-End Onboarding Dienst für Händler, mit einem einheitlichen Payment- und Identitätsverifizierungsdienst über seine Paydentity und ISXPay Lösungen. Durch die Verschmelzung von Payments und Identitäten bietet iSignthis die Einhaltung gesetzlicher Vorschriften für einen verbesserten KYC Prozess und bietet globale Reichweite zu weltweit 3,5 Milliarden 'Bank verifizierter' Karten oder Kontoinhabern, die innerhalb von 3 bis 5 Minuten ortsunabhängig von regulierten Händler erfasst werden können.

iSignthis Paydentity Service ist die vertrauensvolle Back-Office-Lösung für regulierte Unternehmen, womit Händler dem regulatorischen Dschungel immer einem Schritt voraus sind und sich somit auf das Wachstum ihres Kerngeschäfts fokussieren können. iSignthis, firmierend als ISXPay(R), ist ein in Europa autorisiertes E-Geld-Institut und Kreditkarten Acquirer in Europa und Australien.

<sup>2</sup> [http://www.mastercard.com/how\\_to\\_guide/introduction.html](http://www.mastercard.com/how_to_guide/introduction.html) & <http://www.mastercard.com/global/index.html?Country=Cyprus>